
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 037d/24-25 

第一次「其他學習經歷日」(中五級) 

敬啟者： 

 
  「其他學習經歷」為新高中課程中三個組成部分之一，與核心及選修科目相輔相成。本校舉辦「其
他學習經歷日」旨在為學生提供寬廣而多元的五大範疇「其他學習經歷」活動，包括德育及公民教育、

社會服務、與工作有關的經驗、藝術發展和體育發展；促進學生的全人發展，使他們具備可持續發展的

能力。茲將「其他學習經歷日」資料臚列如下： 

 

日 期 ： 十一月八日(星期五) 

對 象 ： 中五級學生 

活動詳情及費用 ： 請見附件 

  

「其他學習經歷日」乃全人教育發展之重要環節，所有學生必須參與是項活動。若  貴子弟未能依

時出席，必須具函並詳列原因向校方請假。 

請於十月二十一日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。家長須透過eClass Parent App 

之繳費通告及以AlipayHK 或 支票繳付。若以支票付款，支票抬頭請寫「東華三院馬振玉紀念中學法團

校董會」，並於支票背後寫上  貴子弟之姓名及班別。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與錢明榮老師

或林嘉駿老師聯絡。 

 

  此致 

貴家長 

  東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 

                       謹啟 

(陳妙霞) 

二零二四年十月十日 

* 備註：如遇惡劣天氣(黃色暴雨警告或懸掛三號風球)，上述活動將會取消，學生須返回學校照常上課。 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
                        東華三院馬振玉紀念中學                   班號:         

活動通告 037d/24-25 

第一次「其他學習經歷日」(中五級) 

 

敬覆者： 

本人為中 _______ 班學生 _________________ 之家長，已知悉「其他學習經歷日」事宜。 

本人亦當督促敝子女於參加上述活動時，必須遵從負責老師之指示。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

家長簽署：__________________ 

家長姓名：__________________ 

二零二四年     月     日 

 

 

 

 

 

 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 037d/24-25 

1st Other Learning Experiences Day (1st OLE Day) (S5) 
 

10th October 2024 
 
Dear Parents 
 
Under the NSS Curriculum, Other Learning Experiences (OLE) is one of the three components that 
complements the core and elective subjects for the whole-person development of students. Building on 
the foundation of the five Essential Learning Experiences in the Basic Education, our school will offer 
students a range of OLE opportunities and encourage them to participate in the five areas of OLE, namely 
Moral and Civic Education, Community Service, Career-related Experiences, Aesthetic Development and 
Physical Development. 
 
In order to facilitate students' all-rounded development as life-long learners with a focus on sustainable 
capacities, our school has been providing students with broad and balanced activities with diverse learning 
experiences beyond classroom. Please read the appendix enclosed for details. 
 
All students are required to attend the OLE Day, please return the signed e-reply slip on or before 21st 
October 2024 (Monday). Please feel free to contact Mr Chin Ming Wing or Mr Lam Ka Jin on 2443 9899 if 
you have any questions. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 

 
Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.  

 


